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Vragen: 
 
Inflatiepercentages subsidies etc. - informatie van andere gemeenten 
 
N.a.v. de commissievergadering BFE over het agendapunt subsidies en inflatie en het interview dat 
wethouder Jansen later aan omroep Flevoland gaf, heb ik de volgende vragen: 

 
1. In de commissievergadering gaf u aan dat u zich niet verdiept had in hoe andere gemeentes 

omgingen met de toekenning van subsidies en inflatie, terwijl u bij omroep Flevoland aangaf 
wel 16 gemeentes te kennen met allemaal hun eigen invulling. Wat is nu waar: wat u aan de 
commissie heeft verteld of aan OF? 

 
Antwoord: 
Gemeente Noordoostpolder heeft geen onderzoek gedaan naar de methodiek van het 
bepalen van loon- en inflatiecorrectiepercentages bij gemeenten in de omgeving. Waar 
de portefeuillehouder aan refereerde, was een regiobijeenkomst van Overijsselse en 
Flevolandse gemeenten, waarin ook het onderwerp loon- en inflatiecorrectiepercentage 
behandeld werd en percentages en methodieken besproken werden. Tijdens deze 
financieel-technische bijeenkomst liepen de percentages die naar voren gebracht 
werden uiteen van 1,5% tot 8,2% voor inflatiecorrectie en van 3% tot 6,7% voor 
looninflatiecorrectie.   
 

2. Als u toch 16 situaties kent, wilt u die dan delen met de commissie? 
 
Antwoord: 
De percentages zijn in een financieel-technische ambtelijke bijeenkomst naar voren 
gebracht. De percentages en methodieken hebben wij niet gecontroleerd en dat is ook 
niet de intentie van een dergelijke bijeenkomst. De bedoeling was om inzicht te krijgen 
in de gehanteerde percentages en methodieken, omdat de indruk bestond dat de 
methodieken en percentages uiteenliepen en meerdere gemeenten zich met de vraag 
bezig houden wat nu een goede methodiek is en wat een goede methodiek naar de 
toekomst is als gevolg van de gewijzigde methodiek van het Rijk voor de berekening 
van de loon- en prijscorrectiepercentages in de algemene uitkering voor gemeenten.    
 

3. En als laatste vraag wat kunnen we hiervan leren als college/raad? 
 

Antwoord: 
Wat het college en de raad hiervan kan leren, is dat uit een peiling onder 
vertegenwoordigers van de Overijsselse en Flevolandse gemeenten die bij de 
bijeenkomst aanwezig waren, bleek dat de methodieken voor looncorrectiepercentages 
weliswaar uiteenlopen, maar meer uniform toegepast worden dan de 
prijscorrectiepercentages die sterker uiteenlopen. Elke gemeente had en heeft een 
reden voor haar eigen toegepaste percentages die deels politiek van aard waren, dan 
wel zijn. Een andere factor die een rol speelt, zijn bezuinigingsopgaven die meerdere 
gemeenten hadden en hebben. Tot slot blijkt ook dat er verschillend omgegaan wordt 
met het retrospectief beoordelen van budgetten, op basis van analyses van 
rekeningresultaten, en het steeds verder verfijnen door het CBS van de loon- en 
prijscorrectiepercentage achteraf.     
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